

**PEJABAT DAERAH DAN TANAH  
SEBERANG PERAI TENGAH**

**KERJA-KERJA MENAIKTARAF SILING RUANG LEGAR, PERPUSTAKAAN SEBERANG JAYA**

<b>Bil.</b>	<b>Huraian Kerja</b>	<b>Unit</b>	<b>Kuantiti</b>	<b>Kadar Harga (RM)</b>	<b>Jumlah (RM)</b>
1	<b>KERJA-KERJA PERMULAAN</b> Menyediakan laporan bergambar sebelum, sedang dan siap kerja dalam bentuk 'hard copy' dan 'soft copy' serta syarat-syarat am sebagai syarat-syarat kerja dengan insuran, tenaga buruh, bahan - bahan, peralatan, kenderaan dan sebagainya untuk melaksanakan kerja.			( harga pukal )	
<b>SILING RUANG LEGAR</b>					
2	<b>Siling</b> 9mm tebal kepingan siling lepagelas (plasterglass) dipasang pada, termasuk 'tee' terdedah aluminium beranod semulajadi dalam grid 600mm x 1200mm, digantung dengan dan termasuk dawai penyangkut besi tergalvani tolok 14, digantung dari gulung-gulung bumbung atau dengan 'eyelet pins' dari sofit lantai konkrit.  Bekal dan pasang lampu dari jenis 'down light' dengan diameter lampu 150mm termasuk kerja pendawaian	m2	654.76		
		m2	60.00		
3	Kerja-kerja membekal dan memasang baru bumbung dek logam bagi bumbung yang telah rosak.			(lump sum)	
4	Upah buruh untuk kerja-kerja menanggal siling serta bumbung dek logam yang rosak serta			(upah buruh – 7 x 4org)	
5	kerja-kerja pembersihan di tapak dan lain-lain kerja yang berkaitan.			(lump sum)	
	<b>PERINGATAN : -</b>				
	(i) Perubahan / pindaan kerja tertakluk kepada keadaan tapak dan penyeliaan.				
	(ii) Kuantiti ini hanya sebagai panduan sahaja kepada kontraktor dan pejabat ini tidak menjamin ketepatannya.				
	(iii) Kebersihan semasa atau selepas menjalankan kerja di tapak bina mestilah dijaga.				
	(iv) Sebarang kerosakan pada sesalur perkhidmatan di bawah tanah, harta awam atau lain-lainnya akibat kerja-kerja berkenaan adalah tanggungjawab pihak pendorong sendiri.				
	(v) Permulaan kerja - kerja konkrit dan ikatan besi atau pindaan mestilah diberitahu kepada penyelia bertugas.				
	(vi) Tempoh kecacatan (defect period) bagi projek ini adalah selama (6) bulan berkuatkuasa dari tarikh penyerahan semula inden.				
				<b>JUMLAH KESELURUHAN</b>	

**JUMLAH PERAKUAN UNTUK DIBAYAR SEBANYAK RM  
(RINGGIT MALAYSIA) :**

**SAHAJA  
SAHAJA)**